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      Z Á P I S 
                o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 28/22 
                 ze dne 21. 4. 2022 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice Nový Knín. 

Z tohoto řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Informace starosty města o investičních akcích 

5. Schválení záměru prodeje parc. č. 106/93 v k.ú. Sudovice 

6. Schválení prodeje pozemku parc. č. 100/80 v k.ú. Sudovice 

7. Schválení prodeje pozemku parc. č. 100/49 v k.ú. Sudovice 

8. Schválení prodeje pozemku parc. č. 204/8 v k.ú. Nový Knín 

9. Projednání investiční akce „Obnova vodovodního přivaděče Chotilsko – Záborná 

Lhota“ 

10. Schválení navýšení ročního členského příspěvku do „Svazku obcí Dobříšska a 

Novoknínska“ na 18.000 Kč 

11. Projednání výběrového řízení na zhotovitele rekonstrukce místních komunikací 

v Novém Kníně a schválení vítězné firmy 

12. Schválení finanční zápůjčky SDH Nový Knín ve výši 80.000 Kč 

13. Schválení dalších oprav komunikací  

14. Diskuse 

15. Závěr 

 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 
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d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 

1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:11 

hodin. Přítomno je deset zastupitelů města. Pan Ing. Josef Lukeš, Ph.D. se zúčastnil jednání 

vzdáleným připojením. Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín č. 28/22 je usnášeníschopné.  

Omluveni byli tito zastupitelé – Ing. Radek Hrubý, Martin Provazník, Marek Zach, Ing. Štěpán 

Polák, Michal Rambousek.  

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu. 
 

 
Usnesení č. 1 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

volí 

ověřovatelem zápisu Josefa Máchu a Radku Panskou 
 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Zdržel se  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 
Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

3. Schválení programu 
 
Starosta během tohoto dne ještě zasílal doplnění programu o schválení záměrů prodeje 
pozemků a bližší informace k záležitosti vodovodního přivaděče Chotilsko – Záborná Lhota. 
Další informací je věc týkající se navýšení kapacity jídelny základní školy, která je 
v současnosti na hranici svého fungování. Starosta uvedl, že problém kapacity jídelny je 
problém, který se bude řešit během následujícího roku s tím, že nyní v rámci dosluhování 
některých spotřebičů je nutné pořídit nový konvektomat, jehož hodnota je zhruba 600.000 Kč 
bez DPH. Dodal, že do kuchyně a jídelny se neinvestovaly od devadesátých let žádné 
prostředky.  
 

Usnesení č. 2 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

doplněný program svého zasedání. 
 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
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Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 

 

 

4. Informace starosty města o investičních akcích 
 
Starosta uvedl, že město obdrželo dotaci v hodnotě 500.000 Kč na realizaci projektu dostavby 
mateřské školy, o kterou město žádalo na Středočeském kraji. V tuto chvíli se čeká na cenové 
nabídky tří projektantů a následně by mělo dojít ke schválení vítězné cenové nabídky.  
 
Dále starosta předložil návrh opravy silnice v ulici Kozohorská, který vznikl po zaměření a 
vyprojektování. Došlo se k variantě betonu a kamene, informace se dostanou k obyvatelům 
dané ulice. Problémem bude vlastnictví pozemků, kterých se opravy budou týkat. Část se týká 
Středočeského kraje, který ale přislíbil formu spolufinancování. Větší problém je s pozemkem 
ve vlastnictví firmy Gonura Property, kde probíhají jednání s tím, že by mohlo dojít k odkupu 
daných pozemků a následné realizaci oprav. Koryto potoka je v drtivé většině ve vlastnictví 
této firmy. V rámci jednání s touto firmou by mělo dojít k odkupu pozemků, které se městu do 
budoucna hodí s tím, že by se do této dohody přidal daný pozemek, kde by mělo dojít 
k opravám.  
 
Další informací jsou opravy místních komunikací. Starosta uvedl, že oslovil firmu, která by 
měla realizovat přeložku elektřiny v ulici Na Potůčku. Bylo mu sděleno, že přeložka je 
plánovaná až na příští rok. Starosta uvedl, že tento rok město chce tuto komunikaci v dané ulici 
opravit. Dodal, že v případě, že město obdrží dotaci, bude zde platit pětiletá udržitelnost. 
Dochází k jednání s ČEZ s tím, aby se oprava přeložky posunula na tento rok. Město se chce 
vyhnout tomu, aby opravilo danou komunikaci a ta byla v budoucnu znovu opravována.  
 
Další věc souvisí s územním plánem. V současné době paní XXX finalizuje verzi pro veřejné 
projednání, v rámci přípravy územního plánu bylo velké množství připomínek dotčených 
orgánů, velká redukce stavebních ploch, kterou požadoval Úřad Středočeského kraje. V blízké 
době bude územní plán dokončený a dán k veřejnému projednání. 
 
Starosta dodal, že město by mělo v horizontu 14 dní obdržet rozhodnutí o přidělení dotace na 
workoutová hřiště a kompostéry. Jde o více než 3 mil. Kč. Tyto prostředky by se mohly použít 
na opravu dalších komunikací, například komunikace v Libčicích, opravy míst pro parkování. 
 
Co se týče kapacity základní školy, je větším problémem kapacita školní jídelny. Dostavba 
školky by v budoucnu vyřešila také přetíženost jídelny v základní škole. Dostavba školky by 
zahrnovala vybudování jedné třídy pro školku, jídelny a kuchyně a v patře by se vytvořily tři 
až čtyři učebny prvního stupně. Tím by se zvýšila také kapacita základní školy. Zatím nejsou 
vypsané podmínky dotací, ale dotace vypsané budou.  
 
Dále proběhla debata zastupitelů ohledně většího rozšíření školky, která je také třeba. Projekt 
na školku počítá s tím, že by nová školka byla vybudovaná za areálem současné školky na 
městském pozemku. 
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Usnesení č. 3 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

bere na vědomí 

informaci starosty o investičních akcích. 

 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

5. Schválení záměru prodeje parc. č. 106/93 v k.ú. Sudovice 

 
 

Jedná se doplněný bod, týkající se schválení záměru prodeje p. č. 106/93 v k.ú. Sudovice. 

Jde o historickou záležitost, kdy došlo k chybě při zápisu. Jde o záležitost rozdělení pozemků 

mezi městem, manželi XXX a manželi XXX. V rámci převodů došlo k chybě, kdy část 

pozemků měla být přepsána manželům XXX, ale byla připsána městu. Katastr chybu odmítl. 

Manželé XXX navrhli odkup tohoto pozemku za 1000 Kč.  

Pan XXX dodal, že daný pozemek byl směněn s paní XXX, poté paní XXX přepsala pozemky 

na město, ale i s pozemkem pana XXX, kterého se přepis týkat neměl.  

Ing. Tomáš Havlíček dodal, že daný pozemek město od paní XXX dostalo neúplatně, tudíž 

souhlasí s navrženou cenou. Jde o zhruba 200 m2.  
 

Usnesení č. 4 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

záměr prodeje části pozemku parc. č. 106/93 v k.ú. Sudovice. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

6. Schválení prodeje pozemku parc. č. 100/80 v k.ú. Sudovice 
 
Jde o prodej pozemku manželům XXX. Navrhovaná cena je 1500 Kč/m2. Již byl schválen 
záměr prodeje. Došlo k místnímu jednání i se zástupci stavební komise. V rámci dohody 
sousedů dochází také k odkupu pozemku města tak, aby si manželé XXX mohli postavit plot 
okolo domu.  

Usnesení č. 5 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

prodej pozemku parc. č. 100/80 o výměře 37 m2 v k.ú. Sudovice, obci Nový Knín, XXX, bytem XXX 

a XXX, bytem XXX za cenu 1.500 Kč/m2, tedy 55.500 Kč. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
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7. Schválení prodeje pozemku parc. č. 100/49 v k.ú. Sudovice 
 

Další bod souvisí s předchozím. Jde o odkup pozemku města v rámci společné dohody sousedů 
a vytvoření oplocení. Jde o stejný případ a stejnou cenu za m2. Výměra je 81 m2.  

 

 

Usnesení č. 6 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

prodej pozemku parc. č. 100/49 o výměře 81 m2 v k.ú. Sudovice, obci Nový Knín, XXX, bytem XXX 

za cenu 1.500 Kč/m2, tedy 121.500 Kč. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

8. Schválení prodeje pozemku parc. č. 204/8 v k.ú. Nový Knín 

 
Jde o stráň u Kocáby, kdy stavební komise doporučila cenu 900 Kč/m2. Starosta dodal, že 

vedlejší stejný pozemek se prodal v roce 2020 za 100 Kč/m2. Jde o svah, město ho 

nepotřebuje. Ing. Havlíček je pro nižší cenu.  

 
 

Usnesení č. 7 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

odkládá 

prodej pozemku parc. č. 204/8 o výměře 131 m2 v k.ú. Nový Knín, obci Nový Knín XXX, bytem 

XXX a XXX, bytem XXX za cenu 900 Kč/m2, tedy 117.900 Kč 
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a pověřuje 

stavební komisi prověřením ceny na místě. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

9. Projednání investiční akce „Obnova vodovodního přivaděče Chotilsko – 

Záborná Lhota“ 
 

Zastupitelé obdrželi zprávu a cenovou nabídku v rámci této akce, kterou připravila VHS 

Dobříš. Město Nový Knín tímto přivaděčem čerpá vodu do Nového Knína. Vodovod, který 

užívá město, je ze Záborné Lhoty do městského prameniště. Ze Záborné Lhoty do Chotilska 

je původní poddimenzované potrubí. S Chotilskem je dohoda, že náklady s touto akcí spojené 

by se rozdělily na polovinu, což by pro město byl náklad necelého milionu korun. 

V budoucnu by Chotilsko zásobovalo vodou také Zábornou Lhotu, ta ale nemá nyní 

vybudovanou páteřní síť. V současnosti využívá vodu z Chotilska pouze Nový Knín. Pokud 

k obnově nedojde, může se stát, že starý rozvod praskne a město bude bez vody. 

V současnosti město využívá tímto způsobem 60% vody právě z Chotilska. Uvažovaná 

kapacita obnovy přivaděče počítá jak s Nový Knínem, tak se Zábornou Lhotou. Chotilské 

zastupitelstvo danou investici již schválilo. Na tuto akci lze využít finance z vodohospodářské 

infrastruktury. 

 

Usnesení č. 8 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

projednalo 

Investiční akci „Obnova vodovodního přivaděče Chotilsko – Záborná Lhota“ dle přiložené nabídky od 

VHS Dobříš s.r.o. ve výši 1.958.540 Kč 
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a schvaluje 

tuto investici, na které se bude podílet polovinou nákladů. Druhou polovinu ponese Obec Chotilsko. 

 

Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 
 

 

10. Schválení navýšení ročního členského příspěvku do „Svazku obcí 

Dobříšska a Novoknínska“ na 18.000 Kč 
 

Dalším bodem je schválení ročního příspěvku do Svazku obcí Dobříšska a Novoknínska. 

Několik let zpět je příspěvek 15.000 Kč, což v této době již nepokrývá potřebnou režii 

svazku. Zastupitelé by v rámci tohoto bodu odsouhlasili navýšení této částky na 18.000 Kč za 

rok. Jde o navýšení o 3.000 Kč za rok. Do svazku je zapojena MAS Brdy Vltava, svazek 

vykonává servis pro obce, které se společně poté schází a řeší dané problémy.  

 

Usnesení č. 9 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

navýšení ročního členského příspěvku do „Svazku obcí Dobříšska a Novoknínska“ na 18.000 Kč. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
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Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

11. Projednání výběrového řízení na zhotovitele rekonstrukce místních 

komunikací v Novém Kníně a schválení vítězné firmy 
 

V rámci této akce bylo osloveno celkem šest firem. Do výběrového řízení se přihlásily tři 

firmy. Jedna nabídka byla z důvodu nesplněných podmínek výběrového řízení vyřazena. 

Zbylé dvě byly posouzeny. Zvítězila firma M-Silnice. Tato firma realizovala komunikaci 

v Sudovicích či V Jalovčinách. Celková cena je 5.671.195,98 Kč bez DPH. V případě schválení 

vítězné firmy dojde ke spojení starosty se zástupci firmy, kde společně dohodnou termín realizace.  

Znovu proběhla debata ohledně postupu položení elektřiny do země v ulici Na Potůčku.  

 

Usnesení č. 10 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

projednalo 

výběrové řízení na zhotovitele rekonstrukce místních komunikací v Novém Kníně 

a schvaluje 

vítězem výběrového řízení firmu M-Silnice a.s., Husova 1697, 530 03 Pardubice 

, IČ 42196868 s nabídkou ve výši 5.671.195,98 Kč bez DPH. 
 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
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Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 

Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

12. Schválení finanční zápůjčky SDH Nový Knín ve výši 80.000 Kč 

 
Starosta objasnil důvod projednávání dalšího bodu. SDH Nový Knín žádalo o dotaci na 

vybavení v celkové ceně zhruba 100.000 Kč. 20.000 Kč je spoluúčast. Tato akce se musí 

předfinancovat. SDH částku k předfinancování není schopna vynaložit. Jakmile dojde 

k proplacení dotace, SDH peníze zase vrátí. Vše proběhne tento rok. 

 

Usnesení č. 11 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

návratnou finanční výpomoc pro SDH Nový Knín ve výši 80.000 Kč. 

 

Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 
Ing. Michálková -  Pro návrh 
 

 

13. Schválení dalších oprav komunikací  

Na základě průběhu jednání uvedl starosta doplněný bod programu. V rámci investiční akce 

oprav dalších komunikací bude pověřena rada města k vypsaní výběrového řízení na 

zhotovitele.  
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Usnesení č. 12 - 28/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

pověřuje 

Radu města vypsáním výběrového řízení na dodavatele akce „Oprava místních komunikací“, 

které vybere Rada města 

Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 1 (vzdálil se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Kadlec   -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh  
Pipota   -  Vzdálil se 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, Ph.D. -  Pro návrh 
Ing. Michálková -  Pro návrh 
 
 

 

14. Diskuse 

 
Diskuse zastupitelů 

 
Starosta uvedl, že v příštím týdnu se dozví termín pokladu elektřiny do země do chodníku v ulici 

Žižkova. S tímto termínem a výkopovými pracemi v rámci pokládky elektřiny souvisí uzavření 

hlavní komunikace. V rámci uzavírky by bylo vhodné opravit hrb v zatáčce u hotelu, což je také 

záležitost KSUS. Jakmile se starosta dozví plán oprav v rámci pokládky elektřiny, spojí se 

s cestmistrem KSUS a dohodne se s ním na opravě komunikace. Jde o ideální možnost, aby se 

komunikace opravila. 

 

Dále proběhla debata ohledně vhodného termínu uzavírky průjezdu přes náměstí.  

 

Paní Panská se dotázala na školní kuchyň. Starosta odpověděl, že na podzim by měla být kuchyň 

hotová s tím, že v červnovém zasedání by měl být schválen konvektomat v hodnotě zhruba 

600.000 Kč.  Pana Ing. Havlíčka napadlo, zda by se nedala využít na tuto akci nějaká dotace. 

Starosta odpověděl, že se lze dotázat u MAS Brdy a Vltava.  

 

Pan Kadlec se zeptal, jak to vypadá s opravou komunikace v ulici Kozohorská, kterou má ve 

správě KSUS. Starosta odpověděl, že již došlo ke schůzce zástupců jednotlivých obcí, které by 

v rámci svazku vyjádřily svou nespokojenost se stavem krajských komunikací. Pan Kadlec dodal, 
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že by byl rád, kdyby se konečně otázka opravy komunikace začala brát vážně, protože obyvatelé 

v této ulici mají díky jejímu stavu poškozenou fasádu a podobně.  

 

Dále proběhla debata o vodovodních zdrojích. Dvě možnosti, napojení na příbramskou větev 

v Obořišti z Orlíku, či z Vltavy z Hubenovské zátoky. Finančně vychází lépe připojení na 

příbramskou větev. Příbram by se ještě měla vyjádřit k podílení se na jejích nákladech. 

 

Paní Ing. Michálková se zeptala, zda jsou v Novém Kníně ubytování nějací občané Ukrajiny. 

Starosta odpověděl, že čtyři rodiny jsou v sokolovně, dále jedna rodina je v městském bytě. Řada 

dalších jsou u známých nebo u jednotlivých občanů. V rámci této pomoci funguje charita, 

materiální pomoc a podobně. Ředitel školy řekl, že na základní školu zatím dochází asi 16 

ukrajinských žáků. Pan Ing. Havlíček řekl, že Korkyně poskytla bývalý dětský domov pro tyto 

záležitosti. Starosta dále řekl, že zaměstnávání ukrajinských občanů zatím neřešil, ale i tato 

myšlenka pomoci může v létě přijít. Dle statistiky je na území města zhruba 40 občanů Ukrajiny.  

 

Paní Panská se dotázala na vodovodní potrubí v Havlíčkově ulici, zda se počítá s nějakou 

výměnou, jelikož potrubí je zde původní. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že VHS Dobříš místo 

pravidelně odkaluje, ale že je možné si odkalit vodu sám s tím, že mu bude odečtena adekvátní 

část v rámci nákladů. Co se týče opravy, muselo by nejspíše dojít k výměně celého potrubí, což je 

znovu rozbití celé ulice. Pan starosta dále dodal, že může VHS Dobříš dát cenovou nabídku a 

například příští rok by se mohlo případně potrubí opravit z financí na rozvoj vodohospodářské 

infrastruktury.  

 

  

Diskuse občanů 

 

Pan XXX se dotázal, zda bylo umožněno zástupcům opozice, zda by mohli oslovit nějaké firmy 

na opravu komunikací? Starosta odpověděl, že se doporučovaly firmy na základě zkušeností, které 

město má. Pan XXX odpověděl, že v minulosti jeden opoziční zastupitel řekl, že mohl sehnat 

firmu, která by danou akci udělala za polovinu. Pan Ing. Havlíček dodal, že daný bod mohla 

opozice připomínkovat, jelikož byl tento bod součástí dnešního programu.  

 

Pan XXX se dále zeptal, zda se již ví termín přestavby mostu u pivovaru směrem na Malou 

Hraštici. Starosta odpověděl, že v tuto chvíli neví. Dochází k tvorbě projektu a vyřizování 

stavebního povolení. Realizaci starosta vidí nejdříve za rok. 

 

Další dotaz pana XXX se týká toho, jak daleko je soudní spor města s bývalou vedoucí stavebního 

úřadu v Novém Kníně. Starosta odpověděl, že v rámci soudního sporu města a bývalé vedoucí 

stavebního úřadu došlo k rozhodnutí okresního soudu, kde město spor vyhrálo. Následně se bývalá 

vedoucí stavebního úřadu odvolala ke krajskému soudu, který potvrdil rozhodnutí Okresního 

soudu v Příbrami. Dále starosta dodal, že jelikož se objevila další pochybení, právní kancelář 

doporučila podat další výpověď, což se znovu bude řešit. Město tedy v rámci sporu u okresního i 

krajského soudu uspělo.  

 

Dále proběhla debata ohledně ohlášení a stavebního povolení.  

 

Pan Kolka řekl, že se doslechl, že se budou rušit stavební úřady, zda se to netýká také Nového 

Knína. Starosta odpověděl, že Nového Knína se to netýká, ale je také problém s nedostatkem 
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personálního obsazení. Je možné zkusit využít zkušené pracovníky, kteří pracují na stavebních 

úřadech, kde by mělo dojít k jejich zrušení.  

 
Pan starosta ještě dodal, že mluvil s panem XXX, který by potřeboval, aby se zoficiálnil název 

ulice, kde žije. Z důvodu doručování zásilek a podobně. Zastupitelé daný název nejen této ulice 

promyslí a dají návrhy. Určitě by bylo vhodné, aby se k názvům vyjádřili i občané žijící v daných 

ulicích. Dále se přidělení oficiálních názvů může týkat ulic na tzv. Skřivanech a dalších. 

 

 

 
 

15. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 20:33 hodin. 
 
 

Výsledky hlasování 
                              ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

     dne 21. 4. 2022 

 

Usnesení 

č. 1-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 2-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 7-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 8-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 9-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 11-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 12-28/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:   9                             Proti: 0                          Vzdálil se: 1 

 
V Novém Kníně dne 21. 4. 2022 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Radka Panská                            ___________________________  

Josef Mácha      ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík               ___________________________ 

 
 

 
 
 

 




